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GÖRE

KAPTAN KÖŞKÜ

Reise göre danışman. 
Reise göre bakan.
Reise göre bilim.
Reise göre yaşam.
Reise göre spor.
Reise göre beslenme.
Reise göre asgari ücret.
Reise göre açıklamalar, konuşmalar.
Reisse göre ekonomi.
Reise göre faiz sebep,
Enflasyon netice!
Reise göre kalemler,
Reise göre gazeteler.
Reise göre TV’ler.
Tüm bu göreler.
ABD'li milyarder Rockefeler'ın pembe
Dünyasını anımsatıyor bana.
Evlatları hasta yatağında babaları
Son günlerini güzel geçirsin diye tek nüsha
Gazetede çıkartıyorlar,
Her sabah Kahvaltı tepsisine koyup 
Okumasını sağlıyorlardı.
Pek nahoş, tek kötü
Bir tane iç karartıcı,
Eleştirel haber ve köşe yazısı yoktu!
Gazete siyah beyaz,
İçerik pespembeydi!
-ABD yeryüzünün, tek  süper gücüydü!
-Rockefeeller ailesi büyüdükçe büyüyordu!
-Beyazlar, siyahların efendisiydi!

Amerikan rüyası hep böyledir!
Tek kişilik Dünya,
Tek kişilik oyun sahneye konur.
Bağımsızlık, özgürlük isteyen devletlere
GÖZ, GÖRE GÖRE gelir felaketler!
Göz Göre göre, 
Beslenmede, bilimde, ilimde, irfanda,
Ekonomide, eğitimde, açlık, sefalet, kıtlık
Yaşıyoruz!
Çok şükür 
Hiç bir konuda
Reis hiç duymuyor beis.
Göz, göre göre elimizden kayıp gidiyor
Değerlerimiz!

******
Kime göre,
Niye göre?
Kişi ve taraftar kitlesine göre, 
Göreler farklılaşır.
Bana göreler,
Reise göreler arası, Çin seddi kadar uzak!
Benim görelerim, tek taraftar bulamazken,
Reis kapalı gişe oynuyor!

Gözlemlerim sonunda.
“Eğitim yerlerde,
Ekonomi enkaz altında, acil
AFAD' göreve!” Diyecek olsam.
Reis görecileri,
Hep bir ağızdan arı gibi vızıldar,
İğneleri ile delik deşik olurum!
Bana göreve adalet kantarının
topuzu kaçtı!
Onlara göre ağzımın kapağının kaydığını
Söyleyeceklerine bin var.
Dedik ya! kime göre,
Niye göre?
Elbette gözümüzün gördüğüne,
Duyduğuma göre değil.

********
Reise göre
Aynı gemideyiz.
Bana göre de
Her şapkalının adam olmadığı gibi
Her gemi Bandırma vapuru değil.
Bana göre, reisin gemisi
Kıyı balıkçılığına uygun TAKA!
Bana göre, Bandırma vapuru
Çağdaş medeniyet Okyanuslarına rota çizen
Cehaletin azgın suları ile boğuşan bir
Gemi.
Göreler, görecelidir.
Takalar yolcu gemisi,
Bandırma vapuru, Nuh’un gemisi
Tüm canlıları kurtaran!

*****
Nedendir bilmem.
Bana göre;
Her namüsait şart için Her daim bir Bandırma vapuru
Türk Milletinin kalbinde bağlı durur. 
ABD başkanının  “Air force one” kod adlı
Uçağı varsa.
Bizim başkanında, “ Ship Force One 
BANDIRMA”kodlu
Vapuru olmalı.
Yunanistan’a ve yardakçılarına
İsmi ve Maketi yeter!
Bana göre yetmesine, yeterde!
Onlara göre,
Gemi dersen, “MALAYA’dır! 
Gemiler yük taşır, İnsan taşır.
Biri KURTULUŞA, Diğeri KAÇIŞA!

BÜLENT 
HASGÖNÜLLÜ

Burhan AKDEMİR

Onur YILMAZ

Onur YILMAZ

GÜNCEL

Onur YILMAZ

CUMHURİYet Halk
Partisi İl Gençlik Kolları
Başkanı olarak görevini
yürüten Sergen Akpir, ani
bir kararla görevden alındı.
Görevden alınan Akpir, ko-
nuya ilişkin yaptığı yazılı
açıklamada detayları ka-
muoyuyla paylaştı. 2 yılı
aşkın süredir görevi yürüt-
tüğünü hatırlatan Akpir
“Bu süreçte benimle bir-

likte yol yürüyen yöne-
tim kurulum olmak
üzere, ilçe genç-
lik kolları baş-
kanıma, grup
başkanvekili-
mize, Manisa
il başkanı-
mıza, milletve-
killerimize,
belediye baş-
kanlarımıza ve ana
kademe ilçe başkanla-
rımıza, kadın kolları il baş-

kanımıza, kadın kolları
ilçe başkanlarımıza

teşekkür ederim.
Ulu Önderimizin
Mirası, Cumhu-
riyet Halk Par-
tisi ailesinin bir
neferi olmak-
tan onur duy-

maya ve partim
için ve ülkem için

elimden gelenin
fazlasını yapmaya

devam edeceğim.” dedi.

Görevden alınma gerekçe-
sini de paylaşan Akpir şu
ifadeleri kullandı: “8 Eylül
2022 tarihinde Gençlik
Kollarımızın Genel Merkez
Yönetim Kurulu, 2 yıldır
başarı ve büyük onur ile
yürütmüş olduğumuz gör-
evimizde, siyaset anlayış-
larımızın benzeşmemesi
sebebi ile tarafım ile çalış-
mama yönündeki iradesini
bildirmiştir. Cumhuriyet
Halk Partisi Gençlik Kol-

ları, dünya tarihindeki en
büyük ve en güçlü gençlik
yapılanmalarından biridir.
Bu yöndeki irade de,
gayet anlaşılabilirdir. Cum-
huriyet Halk Partisi Genç-
lik Kolları; Cumhuriyetin,
Atatürk İlke ve İnkılapları-
nın Yılmaz bekçisi olmak
ile birlikte bir siyaset aka-
demisidir. Makam ve mev-
kiler gelip geçicidir aslolan
Cumhuriyet Halk Parti-
si'dir.”

Cumhuriyet Halk Partisi Manisa İl Gençlik Kolları Başkanı Sergen Akpir, Gençlik Kolları
Genel Merkezi’nce görevden alındı... Akpir, görevden alınmasının ardından açıklama yaptı

CHP’li Sergen Akpir görevden alındı

aK PaRtİ Manisa Mil-
letvekili Uğur Aydemir, ilçe
ziyaretleri çerçevesinde
Demirci ve Akhisar'da va-
tandaşlarla buluştu, ya-
pımı devam eden projeleri
inceledi. İlk olarak AK Parti
Akhisar İlçe Başkanlığını
ziyaret eden Aydemir, teş-
kilat çalışmalarının değer-
lendirildiği görüşmenin
sonrasında ilçe başkanı ve
yönetimi ile birlikte orga-
nize sanayi bölgesine
geçti. OSB yönetim kurulu
ile bir araya gelen Ayde-
mir, fabrikalar ve çalışanlar
hakkında bilgiler aldı. Ku-
rulduğu günden bu yana
81 firması ile ülke kalkın-
masında büyük rol alan
Akhisar OSB'de bazı fabri-
kaları gezen Aydemir, OSB
yönetimiyle yapılan istişa-
relerin ardından hayırlı ve
bereketli çalışmalar te-
mennisinde bulunarak
OSB’den ayrıldı. 

Aydemir, ilçe teşkilatı
ile birlikte Ulucami Mahal-
lesi Muhtarı Nesime Şak-
rak’ı muhtarlık ofisinde
ziyaret etti. Alt yapıdan
eğitime bir çok konunun
masaya yatırıldığı görüş-
mede istek ve şikayetleri
dinledi. Aydemir, berabe-

rindeki heyet ile birlikte
2022-2023 eğitim öğretim
yılının ilk gününde eğitim-
öğretim çalışmalarını ye-
rinde gözlemlemek ve
devam eden güçlendirme
çalışmaları hakkında bilgi
almak amacıyla Gazi Orta
Okulu’nu ziyaret etti. Ziya-
rette kendisine eşlik eden
İlçe Milli Eğitim Müdürü
Süleyman Erdem’den okul
ile ilgili bilgiler alan Ayde-
mir, okulun tüm bölümle-
rini gezdi. 

Aydemir, ziyarete ilişkin
yaptığı açıklamada, “Cum-
hurbaşkanımız ve Genel
Başkanımız Recep Tayyip
Erdoğan’ın liderliğinde her
alanda olduğu gibi eğitim
alanında da ülkemizde
büyük bir gelişme ve iler-
leme kaydedilmiştir. Ders
kitaplarımız devletimiz ta-
rafından bu yılda ücretsiz

olarak dağıtılmış aynı za-
manda bu yıl bir ilk ger-
çekleştirilerek yardımcı
kaynaklar da öğrencileri-
mize ücretsiz bir şekilde
dağıtılacaktır. Böylece veli-
lerimizin üzerinden bir
yükü daha kaldırmış ola-
cağız.  

2022-2023 eğitim öğ-
retim yılının tüm eğitim
çalışanlarımıza, öğrenci-

lerimize, velilerimize ve
ülkemize hayırlı olmasını
diliyor ve başarılı bir yıl
geçirmelerini temenni
ediyorum’’ ifadelerini kul-
landı. 

Eğitim üzerine ziyaret-
lerin ardından geçtiğimiz
günlerde Süleymanlı Ma-
hallesinde orman ürünleri
üretimi yapan işletmede
meydana gelen yangının
son durumunu öğrenmek,
geçmiş olsun dileklerini
iletilmek için işletmeyi zi-
yaret eden Aydemir, son-
rasında esnaf
ziyaretlerinde bulundu. 

deMİRCİ'de
teMaSLaRda 

BULUNdU 
AK Parti Manisa Mil-

letvekili Uğur Aydemir, bir
sonraki gün Demirci ilçe-
sine geçti. Öncelikle AK

Parti İlçe Başkanı Meh-
met Acar’ı işyerinde ziya-
ret eden Aydemir, daha
sonra Vakıflar Bölge Mü-
dürü Reşit Akçalı, AK
Parti İlçe Başkanı Meh-
met Acar ve beraberin-
deki ekip ile birlikte
kurumları ve yapımı
devam eden yatırımları
inceledi. 

Kaymakamlık, ilçe milli
eğitim müdürlüğü, ilçe
emniyet müdürlüğü ve
hastane ziyaretlerinin ar-
dından yapımı devam
eden orman işletme mü-
dürlüğü hizmet binasında
da incelemelerde bulunan
Aydemir, beraberindeki
ekiple birlikte kafede otu-
ran gençlerin yanına uğ-
rayarak onlarla sohbet
etti ve ilçe programını
sonlandırdı.   

AK Partili Aydemir’den ilçelerde yoğun mesai 

MHP İl Başkanı Murat
Öner’in geçtiğimiz gün
yaptığı yazılı basın açıkla-
masında CHP’ye yönelik
eleştirilerine CHP Manisa
İl Başkanı Semih Balaban
ve CHP Yunusemre İlçe
Başkanı Av. Yalçın Arcak
ortak düzenlediği basın
toplantısı ile cevap verdi. 

CHP İl Kadın Kolları
Başkanı Şadiye Uysal,
CHP’li belediye meclis
üyeleri ve partililerin de yer
aldığı basın açıklamasında
hem CHP’li Balaban hem
de CHP’li Arcak MHP’li
Murat Öner’e birçok soru
yöneltti. CHP’li Balaban
MHP İl Başkanı Murat
Öner’e sorular yönelterek,
Cumhur İttifakı’nın hiçbir

mensubunun halkın so-
runlarını kamuoyu ile pay-
laşan bir açıklamalarının
olmadığını dile getirdi.

MHP’li Öner’in HDP
üzerinden CHP’ye yönelik
eleştirilerini de değinen
CHP’li Balaban şu ifade-
lere yer verdi: “HDP yasal
bir partidir. HDP’nin oyla-
rına talip olmak bizim hak-
kımızdır. AKP, HDP’nin
oylarına talip olduğunda
hiçbir sorun yok. 31 Mart
seçimleri öncesi Osman
Öcalan’ı TRT’ye çıkarttı-
ğında hiçbir sorun olmadı.
Terör örgütü başı Abdullah
Öcalan’ın mektubu bir
akademisyen bozuntusu
tarafından okunurken,
MHP’den hiçbir ses çık-
madı. Bu nasıl bir milliyet-
çilik, bu nasıl bir çifte

standart. Biz HDP’den oy
isteyince hain oluyoruz.
Diyoruz ki; hadi oradan,
buna kargalar bile güler.
Biz milliyetçiliğimizi defa-
larca belgeledik. Bizim
milletçiliğimiz lafta değil,
özde milliyetçiliktir. Geç-
mişte tarihimizde bunun
en güzel ve büyük örnek-
leri vardır. HDP üzerinden
siyaset yapmak MHP’nin
artık tükenmişliğinin bir
göstergesidir.”

“ŞeHİtLeRİMİZ 
dIŞINda BİR 

SİYaSet
ÜRetİMİYORLaR”

CHP Yunusemre İlçe
Başkanı Av. Arcak, kendi-
sini şehit paylaşımları yap-
madığı gerekçesiyle
eleştiren MHP’li Öner için
şu ifadelere yer verdi: “Bizi

her açıklamalarında terörle
yan yana getirmeye çalışı-
yorlar. Habur’dan terörist-
leri davul zurnayla
ülkemize sokan, Osman
Öcalan’ı TRT’ye çıkartan
biz değiliz. Sözde çözüm
sürecinde şehirlerin altına
cephane stoklanmasına
sebep olan biz değiliz.
İmralı’daki bölücü terör
örgütü başı Abdullah
Öcalan’la görüşüp yol

haritası çıkartan biz deği-
liz. Biz ‘Bu şehirde yol-
suzluk, usulsüzlük ve
yolsuzluk var’ diyoruz.
Onlardan gelen cevap şe-
hitler. Şehitlerimiz dışında
her hangi bir siyaset üre-
temiyorlar. Şehitlerimizin
üzerinden siyaset yapı-
yorlar. CHP Millet İttifa-
kıyla iktidara gelecek,
PKK terör örgütünü ta-
mamen bitirecek.”

MHP-CHP düellosu büyüyorMHP-CHP düellosu büyüyor

Saadet Partisi Ma-
nisa İl Başkanı Zekayi Yıl-
maz’ın talimatı ile Saadet
Partisi Manisa İl Başkan
Yardımcısı ve İl Sivil Top-
lum ve Halkla İlişkiler Baş-
kanı Mustafa Uslu
Şehzadeler ilçesi Kalemli
ve Karayenice Mahallele-

rine temsilci atamasını ger-
çekleştirdi. Başkan Uslu
Kalemli ve Karayenice
Mahallesinde vatandaşlar
ile bir araya geldi sorunla-
rını dinledi.  Başkan Us-
lu’ya Saadet Partisi Manisa
Planlama ve koordinasyon
Başkanı Ayşegül Akın ve
Saadet Partisi il yönetim
kurulu üyeleri katıldı.

Saadet Partisi Mani-
sa’da çalışmalarına hız
verdi. İlçe ve mahalle çalış-
malarını hızlandıran Manisa
Saadet Partisi İl Teşkilatı
temsilci bulunmayan ma-
hallelere temsilci ataması
gerçekleştiriyor.  Saadet
Partisi Manisa İl Başkan
Yardımcısı ve İl Sivil Toplum
ve Halkla İlişkiler Başkanı

Mustafa Uslu Şehzadeler
ilçesi Kalemli ve Karaye-
nice Mahallelerine temsilci
atamasını gerçekleştirdi.
Kalemli Mahallesine Mus-
tafa Keskin getirilirken Ka-
rayenice Mahallesine ise
Yaşar Çağlayan Saadet
Partisi Mahalle temsilcisi
olarak atandı. Saadet Par-
tisi Manisa İl Başkan Yar-
dımcısı ve İl Sivil Toplum ve
Halkla İlişkiler Başkanı
Mustafa Uslu ve  partililer
mahalle halkının sorunlarını
dinledi. Başkan Uslu  ülke
için gece gündüz çalışa-
caklarını söyledi ve sözle-
rine şöyle devam etti;
“Kalemli ve Karayenice
Mahallelerimize  temsilci
atamasını gerçekleştirdi. 14

mahallemizde temsilcilik
görüşmeleri yapıldı. Bu 14
mahallemizde hazır. Önü-
müzdeki günlerde bu ma-
hallelerimize de temsilci
ataması gerçekleştireceğiz.
Bugün Kalemli Mahalle-
mizde vatandaşlarımızın
sorunlarını dinliyoruz. Saa-
det Partisi olarak toplumun
her kesimine ulaşacağız.
Girilmedik kapı ulaşılmadık
vatandaşımız kalmayacak.
Toplumun ve Türk Milletinin
menfaati olan her yerde biz
var olacağız. Vatandaşları-
mız için toplum için çalışa-
cağız. Manisa’da hedefimiz
yüzde  10’un üzerinde oy
alacağız en az bir milletve-
kilimiz Ankara’da mecliste
olacak “dedi.

Saadet Partisi mahallelerde
çalışmalarını hızlandırdı

Saadet Partisi mahallelerde
çalışmalarını hızlandırdı
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CUMHURBAŞKAnı
Erdoğan, sosyal konut
projesinin ayrıntılarını açık-
ladı. Buna göre evler 608
bin liradan, iş yerleri 350
bin liradan, altyapılı arsalar
ise 192 bin 500 liradan
başlayacak. Kampanya-
dan İstanbul'da hane geliri
18 bin, diğer illerde ise 16

bin liranın altında olanlar
faydalanabilecek. Başvu-
rular ekim ayı sonuna
kadar devam edecek. Ma-
nisa’da sosyal konut pro-
jesi kapsamında toplam 4
bin 100 konut yapılacak.

Manisa Merkez’de sa-
bahın erken saatlerinden
itibaren işlemlerin yapıldığı
Halkbank ve Ziraat Ban-
kası şubelerinin yolunu

tutan vatandaşlar, banka
şubeleri önünde uzun kuy-
ruklar oluşturdu. Şubelerin
mesaiye başlamasıyla bir-
likte vatandaşlar da sırayla
bankaya girerek başvuru-
larını yapmaya başladı. 

Başvuru yapan vatan-
daşlardan Recai Avcı, ter-
zilik yaptığını, yıllardır ev
sahibi olamadığını, kira-
dan kurtulmak istediğini

ifade etti. Avcı, "TOKİ'ye
yazılmaya geldim, daha
önce de yazılmıştım, çık-
madı. Bu sefer kısmet di-
yelim." dedi.

Halil Zeybek de proje
için Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'a
teşekkür ederek, sosyal
konut projesinin diğer
konut fiyatlarındaki yük-
selişi de durdurmasını
beklediğini söyledi.

Yüksel Karaböcü ise
aylık kirası 3 bin lira olan
bir evde oturduğunu dile
getirerek, "Ben bu im-
kanla kira öder gibi evimi
alacağım, ev sahibi ola-
cağım. Cumhurbaşkanı
Erdoğan'dan Allah razı
olsun. Bu imkanı bize
sundu, mutluyuz ve hu-
zurluyuz. Yoksa ben ev
sahibi olamazdım." diye
konuştu. Ali Gökmen de
engelli raporu olduğunu
belirterek, 10 senedir ki-
rada oturduğunu, proje
ile ev sahibi olmayı um-
duğunu ifade etti.

PRoJEnİn 
DETAylARı

Proje kapsamında ilçe-
ler de dahil olmak üzere
Manisa’da toplam 4 bin
100 konut inşa edilecek.
Başvurular banka şubele-
rinden ve e-Devlet üzerin-
den yapılabilecek.
Yoğunluk oluşmaması
adına e-Devlet üzerinden
başvurular, TC Kimlik
Numarası’na göre gün
gün alınacak. 19 Eylül Pa-
zartesi gününden itibaren
de sınırlama olmaksızın
başvuru yapılabilecek.
Başvurular ekim ayının so-
nuna kadar devam ede-
cek.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tarafından açıklanan ‘Sosyal Konut Projesi’ kapsamında dün başlayan başvuru-
lara yoğun ilgi oldu... Manisa’da işlemlerin yapıldığı Halkbank ve Ziraat Bankası şubeleri önünde uzun kuyruklar oluştu

Manisa’da ‘Sosyal konut’ kuyruğu
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın açıkladığı Cumhuriyet tarihinin en büyük sosyal konut 
projesi kapsamında Manisa’da vatandaşlar başvurularını yapmaya başladı. e-Devlet üzerinden baş-
vuru imkanı olmayanlar, evraklarını teslim etmek için erken saatlerde Halk ve Ziraat bankaları şube-
lerinin önünde yoğunluk oluşturdu. Proje kapsamında 12 ilçede 4 bin 100 konut yapılmasının
planlandığı Manisa'da Halk Bankası önünde bekleyen vatandaşlar uzun süreler boyunca sıra bekledi.

MAnİSA Büyükşehir
Belediye Meclisi Eylül Ayı
Olağan Toplantısı, Büyük-
şehir Belediyesi Başkan-
vekili Mehmet Güzgülü
başkanlığında gerçekleşti-
rildi. Gündem maddeleri
arasında Soma Bölgesel
Isıtma Sistemleri fiyat gün-
celleme konusu da oy-
landı. Gündem
maddesinin oylanması ön-
cesinde mecliste grubu
bulunan partilerin grup
başkanvekilleri söz alarak,
görüşlerini bildirdi. Tüm
partilerin ve meclis üyele-
rinin görüşlerini sunması-
nın ardından
açıklamalarda bulunan

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Başkanvekili Meh-
met Güzgülü,
komisyondan geçen
yüzde 191’lik güncelleme-
nin sadece Termik Santra-
lin talep ettiği zam
olduğunu ve Büyükşehir’in
kendi giderleri için her-
hangi bir zam yapmadığını
söyledi.

EnERJİ BAKAnlıĞı 
İlE GEÇMİŞTE 
İMZAlAnAn 

PRoToKol GEREĞİ 
TERMİK SAnTRAlİn 
TAlEP ETTİĞİ ZAM 
oRAnı UyGUlAnDı

Soma’daki hava kirlili-
ğinin 10 yıl önce doruk
noktasında olduğunu vur-
gulayan Başkanvekili Güz-

gülü, “Tabi o günkü arka-
daşlarımız da Soma’yı bu
dertten kurtarabilmek için
böyle bir atılımın içine gir-
mişler. Yola çıktıklarında,
Enerji Bakanlığı’ndan
görüş alınarak SEAŞ bir
protokol hazırlamış. Bu
protokolün kıstasları var
ve aynı kıstaslar bugün de
devam ediyor. Elektrik
üretimi, iletimi ve dağıtımı
üretici fiyat endeksi, linyit
üretici fiyat endeksi ve
ÜFE-üretici fiyat endeksi
ortalaması baz alınarak
elde edilen fiyat artış kat-
sayısı ile Termik Santralin
uyguladığı zammı hesaplı-
yorlar. Ve bu 8 senedir de
aynı şekilde devam ediyor.
Yani Torku’dan önce de

böyle devam ediyordu.
Torku’dan sonra da böyle
devam ediyor. Bununla il-
gili komisyonlarımız çok
çalıştı. Çevre Bakanlığı-
mızdan Soma’mızın hava-
sını temizlemiş olmamız
karşılığı bir indirim ala-
bilme ve bunu vatandaşı-
mıza yansıtma noktasında
fikirler geliştirdik. Bu ko-
nuda hala çalışma yürüten
milletvekili arkadaşlarımız
var.” dedi.

yATıRıM, PERSonEl 
VE ElEKTRİK 

GİDERlERİ ZAMMı 
yAnSıTılMADı

Bölgesel Isıtma Siste-
minin Soma Belediye-
si’nden sonra
Büyükşehir’e geçtiğini
sözlerine ekleyen Başkan-
vekili Güzgülü, “Termik
Santral özel firmaya geçti-
ğinde aynı şartlarla proto-
kol yapma
zorunluluğumuz vardı,
aynı şartlarla protokol
yaptık. Santral şu anda
diyor ki, ‘Ben size verdi-
ğim sudan elektrik üret-
sem iki misli para
kazanırım.’ Biz de diyoruz
ki ‘sen Soma’nın hatırına
burada kalıyorsun.’ Yani
bunlar hep tartıştığımız
konular. Ama dairesi,

geçen yılki rakamı kurtara-
bilmek için yapmış olduğu
hamlede bize getirmiş ol-
duğu teklif yüzde 300. Bu
zam oranı santralin Bü-
yükşehir’e verdiği sıcak
suya yapılan zam oranı.
Bunun aynısını ne bir
eksik, ne bir fazla aksettir-
dik. Bunun sonucunda ne
mi olur? Büyükşehir, artan
elektrik parasını, artan per-
sonel parasını, bir de yeni
aldığı demirbaşların para-
sını kendi içinde karşılaya-
cak. Bu dediğimiz zammı
yaptığımızda suyun karşılı-
ğındaki parayı alıyoruz
ama elektriğe gelen para-
nın zammı, işçiye gelen
zammı ve demirbaş fiya-
tını almıyoruz” dedi. 

20 Mİlyon lİRAlıK 
EŞAnJÖR AlıMı

yAPılDı
Başkanvekili Güzgülü,

Torku’nun uyguladığı
yüzde 191’lik sıcak su hiz-
meti zammı karşılığında
Büyükşehir’in hiçbir şe-
kilde diğer giderlerine yö-
nelik bir zam yapmadığını
ve 20 milyon liralık eşanjör
ve yedek parça alımı yap-
tığının altını çizerek, “Son
30 yılın en soğuk kışı’nın
yaşandığı geçen sene
hatta dolaşan suyun debi-

sinin arttırılması hatta otur-
muş olan tortunun suya
karışmasına neden olduğu
için eşanjörler kirlendi ve
yüksek kotlardaki bazı ev-
lere istenilen kalitede
sıcak su gitmedi. Bu gibi
durumlarda sezon içinde
müdahale için eşanjörlerin
yedeklenmesi gerekiyor. O
yüzden santral çıkışı için
de iki tane yeni yedek
eşanjör alındı. Bunun bir
tanesini Büyükşehir, bir ta-
nesini Torku firması aldı.
Şimdi bunları söylediğimiz
zaman ben şu pencere-
den bakıyorum. İsteyen is-
tediği kadar kullanma
hakkına sahip. İstemediği
zaman kullanmayabilir, bu
hakkı var. İkinci pozis-
yonda da şu anda biz bu
kararı hızlı almak zorunda-
yız. Ortalama belli bir kap-
asitemiz var. O kapasiteye

müracaat eden çok So-
malı arkadaşımız var. Yani
bunun için müracaatları
var, dilekçeleri var. Bura-
dan aldığımız karar doğ-
rultusunda onların
aboneliğini kabul edece-
ğiz. Onları da sınırlı bir sa-
yıda kabul edebiliyoruz.
Bu çerçevede biz AK Parti
ve Milliyetçi Hareket Par-
tisi olarak komisyonlarda
da görüştükten sonra ya-
pılabilecek en düşük zam-
mın bu olduğunu ve
bununla ancak dönebile-
ceğini, bu dediğimiz diğer
artışları da Büyükşehir Be-
lediyesinin karşılaması ge-
rektiğini kabul ettik. Ve bu
şekilde komisyon rapo-
runu yaptık” diyerek ko-
nuşmasını noktaladı. 

Konuşmaların ardından
yapılan oylamada karar oy
çokluğu ile geçti. 

SoSyAl Konut Projesine başvurular başladı. Sos-
yal konut projesi kapsamında Manisa’ya 4 bin 100
konut yapılacakken iş yeri sayısının ise 350 olacağı öğ-
renildi. Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı
Murat Kurum, Sosyal Konut Projesi kapsamında açık-
lamalarda bulundu.

Bakan Kurum Türkiye genelinde 28 ilde 10 bin iş-
yeri yapılacağını, bu iş yerlerinden 350’sinin Manisa’da
yer alacağını açıkladı. Bu iş yerlerinin ödemelerinin 350
bin liradan ve 2 bin 633 liradan başlayan fiyatlar ile 120
ay vade ile yapılacağı öğrenildi. Ustalık belgesi bulu-
nan vatandaşların bu kontenjana başvurabileceği
gelen bilgiler arasında yer aldı.

Manisa'da yapılacak 
iş yeri sayısı belli oldu

Bölgesel ısıtma tartışmalarına 
Başkanvekili Güzgülü noktayı koydu

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Eylül Ayı Olağan Toplantısı’nda,
Soma Bölgesel Isıtma Sistemleri fiyat güncellemesi konusu gündeme
geldi. Başkanvekili Mehmet Güzgülü, Bölgesel Isıtma Sistemine Termik
Santralin talep ettiği zammı geçmişte imzalanan protokol gereği zo-
runlu olarak yansıttıklarını ifade ederek, elektrik zammı, personel
zammı ve yeni alınan demirbaş giderlerinin yansıtılmadığının altını çizdi. 

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Eylül Ayı Olağan Toplantısı’nda,
Soma Bölgesel Isıtma Sistemleri fiyat güncellemesi konusu gündeme
geldi. Başkanvekili Mehmet Güzgülü, Bölgesel Isıtma Sistemine Termik
Santralin talep ettiği zammı geçmişte imzalanan protokol gereği zo-
runlu olarak yansıttıklarını ifade ederek, elektrik zammı, personel
zammı ve yeni alınan demirbaş giderlerinin yansıtılmadığının altını çizdi. 

MAnİSA'nın Alaşehir
Belediyesi Başkan Yardım-
cılığı görevine Kültür
Hukuk ve Özel Kalem Mü-
dürü Erol Kacar atandı.
Manisa'nın Alaşehir Beledi-
yesinde Kültür Hukuk ve
Özel Kalem Müdürlüğü
görevini yürüten Erol
Kacar, Alaşehir Belediye

Başkan Yardımcılığı gör-
evine atandı. Belediyede
kendisine verilen görevleri
başarıyla yerine getirmesi-
nin ardından başkan yar-
dımcılığı görevini alan
Kacar, görevine başladı.
Başkan Ahmet Öküzcüoğ-
lu'nun onayıyla göreve gel-
diğini söyleyen Kacar,

"Belediye Başkanımız
Ahmet Öküzcüoğlu tarafın-
dan Belediye Başkan Yar-
dımcısı olarak
görevlendirildim. Şimdiye
kadar verilen görevleri
onurla ve eksiksiz olarak
yürüttüm. Şahsıma uygun
görülen bu onur verici yeni
görevi de başarı ile yürüte-

ceğimden eminim. Bana
güvenen başta belediye
başkanımız Ahmet Öküz-
cüoğlu ve emeği geçen
herkese teşekkür ediyo-
rum" dedi.  Jandarma
meslek yüksekokulu, ada-
let meslek yüksekokulu ve
işletme fakültelerinden
mezun olan Kacar, özel bir

üniversitede Hukuk Fakül-
tesi 3. sınıf öğrencisi ola-
rak eğitim hayatını
sürdürüyor. İHA

MAnİSA’nın Yunusemre ilçesinde bulunan
Küçük Sanayi Sitesi’nde bir otomobilin içinden çıkan
yılan görenleri hayrete düşürdü. Olay, 75. yıl mahal-
lesi, 5309 sokak üzerinde bulunan bir işletmede mey-
dana geldi. Otomobilinin bakımı için Küçük Sanayi
Sitesi’ne gelen bir vatandaşın aracından yılan çıktı.
Edinilen bilgiye göre sıcak havanın etkisiyle arabaya
giren yılan kısa süreli paniğe neden olurken sanayi es-
nafı yılanı bulunduğu yerden çıkardı. Haber Merkezi

Küçük sanayide
yılan paniği

Başkan Öküzcüoğlu kendine yardımcı atadıBaşkan Öküzcüoğlu kendine yardımcı atadı

MASKİ Genel Müdür-
lüğü, il genelinde altyapı
yatırımlarına devam ediyor.
Bu kapsamda Kanalizas-
yon Dairesi Başkanlığı
bünyesinde Salihli’nin
Kurttutan Mahallesinde
kısmi kanalizasyon hattı
döşeme çalışması gerçek-

leştirildi. MASKİ Genel
Müdür Yardımcısı Gökhan

Çevik de, çalışma yapılan
alanı Mahalle Muhtarı Sü-
leyman Kaya ile birlikte in-
celedi. Çevik’e,
Kanalizasyon Daire Baş-
kanı Mümin Deniz, İlçe
Hizmetleri Daire Başkanı
Serpil Çakır, Kanalizasyon
Dairesi Başkanlığı Şube

Müdürlerinden Necip Kur-
tarıcı, Büyükşehir Beledi-
yesi Muhtarlık İşleri Şube
Müdürü Mustafa Gün ve
MASKİ İlçe Şefi Ramazan
Tuğrul Kacar eşlik etti.
Mahallede ilk olarak yapı-
lan altyapı çalışması ince-
lendi. Ardından mahallede

vatandaşlar ile yürütülen
çalışmalar hakkında görü-
şüldü. Programın so-
nunda Mahalle Muhtarı
Süleyman Kaya’ya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün’ün hediye-
leri takdim edildi. 

Haber Merkezi

MASKi mahallelerde yatırımlarını sürdürüyor

Onur YILMAZ
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Ekonomik açıdan istediğiniz noktada
değilseniz iş planlarınız kadar gelir
gider hesaplarınızı da incelemelisiniz.
İstek ve ihtiyaçlarınızla ilgili harcamaları-

nızı kontrol altına almak, doğru noktalara
doğru ödemeler yapmak sizi rahatlatabilir.

Günü kişisel istekleriniz ve ihtiyaçları-
nıza ayırabilirsiniz. Bazı işleri ve his-
leri askıya almak, kendinize daha
kaliteli zaman açmak adına size yar-

dımcı olabilir. Yeme içme dengenizi
bozmayacak şekilde beslenmek, formu-

nuzu de korumanıza destek olacaktır.

Maddi yatırımlarınızla ilgili konulara
ağırlık verebilirsiniz. Neyi nasıl de-
ğerlendireceğinizle ilgili yeni fikirler

bulabilir, çevreniz ya da iş ortakları-
nızdan da destek alabilirsiniz. Güvendi-

ğiniz insanlarla bir arada olmak kendinizi iyi
hissetmenizi sağlayacaktır.

Maddi yatırımlarınızla ilgili konulara ağırlık
verebilirsiniz. Neyi nasıl değerlendirece-
ğinizle ilgili yeni fikirler bulabilir, çevreniz
ya da iş ortaklarınızdan da destek alabilir-

siniz. Güvendiğiniz insanlarla bir arada
olmak kendinizi iyi hissetmenizi sağlayacaktır.

Kendiniz ya da çevrenizle ilgili bazı
kalıp yargılarınız olabilir. Bunlara di-
renmek ya da savunmak yerine bir
yumuşama payı bulmalısınız. İşlerini-

zin ya da ilişkilerinizin sizin düşündüğü-
nüzden daha farklı bir çerçevede

olabileceğini unutmayın, önerileri dikkate alın.

Dinlenmeye ihtiyacınız olabilir. Evde
vakit geçirmekten ziyade dışarıda bir
plan yapmak, stresinizi atmanıza yar-
dım edecektir. Gireceğiniz ortamlar,

size tahmin etmediğiniz kişileri ve far-
kındalıkları getirebilir. 

İkili ilişkileriniz gündemde olabilir ve
nereye varacağınızla ilgili konuşmalar
yapabilirsiniz. Neyi neden yaşadığınızı
ya da hangi işi neden kabul ettiğinizi

hatırlamalısınız. Bugün ayakları yere
basan konularla ilgilenmek size devam

etmek için daha fazla motivasyon verebilir.

Duygusal konularda ne istediğinizi
bilmek size rahat bir nefes aldırabilir.
Bu sayede hayatınızda hangi insan-
lara yer verip vermeyeceğinizin altını

bir kez daha çizmiş olacaksınız. Bazı fi-
kirleri maddi bir geri dönüşüm kaynağına

çevirebilirsiniz, bunun üzerine eğilmelisiniz.

Bir yerde değişiklik ya da düzenleme
yapılması gerekiyorsa buna önayak ola-
bilirsiniz. Kilo dengeniz ve fiziksel olarak

iyi hissetmeniz için diyet ve spor gibi konu-
lara öncelik tanımak adına iyi bir gündesiniz.

Yazılı işleriniz, resmî kurumlardaki
görüşmelerinizi tamamlamak ve
karara bağlamak için iyi bir gün ola-

bilir. Üzerinize düşeni yapmanın ve
istenilen sonuca ulaşmanın verdiği ra-

hatlık, bugün ilişkilerinize de yansıyabilir. 

GÜNLÜK BURÇ YORUMLARI
Çevrenizdeki insanlara ve olaylara
karşı tepkisiz kalmak isteyebilirsiniz.
Bazı konuların sessizlik ve sakinlikle

çözüleceğini düşünebilirsiniz. Ama bu
konular sizi doğrudan etkiliyorsa hare-

kete geçmeniz gerekebilir.

Taşınma ve evinizin fiziksel duru-
muyla ilgili konuları netleştirebilirsiniz.
Maddi olarak hazır olduğunuzda

bunu yapmak için engeliniz kalmaya-
caktır. Aile üyeleriyle yapacağınız görüş-

melerde asıl ve ortak amacınızın, daha iyi
koşullar altında yaşamak olduğunu unutmayın.

Maaşı hesabına yatırılmış, oturmuş nereye ne
kadar ödeyeceğini hesaplıyordu. Her ay olduğu gibi
yine ucu ucuna yetiyordu. Hele okulların da açılma-
sıyla yeni masrafların çıkması daha da zor duruma
düşürüyordu. Her zamanki gibi Allah büyük diyerek,
bir çıkar yol bulurum umudundaydı. 

Yaz mevsimi sıcağının getirdiği biraz mahmurluk
ve biraz da yorgunluk hali içerisindeydi bugün. Uzan-
dığı koltuktan televizyon ekranına bakıyordu. Sorsan
'Ne izliyorsun?' diye, farkında bile değildi. Ev işleri
bekleye dursun, saatlerce yatmaya kararlıydı ve öyle
de yaptı. 

Her sabah olduğu gibi saatinde telefon alarmının
sesiyle uyanmış, kahvaltısını yapmış, duşunu almıştı.
Tüm enerjisiyle işine gitmesi gerekirken aldığı soğuk
duşa rağmen üzerindeki bitkinliği hala atamamıştı.
Aklında 'Bir mazeret uydursam işe gitmesem, bütün
gün uyusam mı" düşüncesi ağır basıyordu ve uyudu
kaldı. 

Sabahın bu saatinde zar zor, istemeye istemeye
işe gitmek için çıktığı evinin hemen önündeki durak-
tan otobüse binmiş, her zamanki gibi ayakta kalmıştı.
Dışarıya boş gözlerle bakıyor, oturanları, 'boş koltuk
bulmuşsunuz çok şanslısınız' bakışlarıyla süzüyordu.
Iş yerine yakın ineceği durağın gelmemesi için dua
ediyor gibiydi ama, iki durak sonra adımları geri geri
gidercesine indi. 

Annesinin 'Hadi çocuğum kalk, okul saati' diye
defalarca uyarmasına karşın yataktan hala çıkamı-
yordu. Keşke okul olmasaydı okula gitmek zorunda
kalmayıp akşama kadar yatsam düşüncesiyle do-
luydu ama, annesinin sert ses tonuyla birlikte yatak-
tan çıktı. Hemen giyinip, akşamdan hazırlamaya
üşendiği çantasını aceleyle yerleştirdi ve kahvaltı sof-
rasından aldığı bir parça simit ağzında kendini dışa-
rıya attı. Yolda buluştuğu arkadaşlarıyla okula
gitmenin ne kadar zor, gereksiz olduğunu konuşarak
yürümeye devam etti. 

Evet. Bu yazdıklarım eminim hiçbirinize yabancı
değil. Nedense tam da bu ruh hali içerisindeyiz. Bir
bezginlik, bir umutsuzluk, bir bitkinlik. Işin kötüsü bu
durumu benimsiyor, daha da kötü olmayalımın çare-
sine bakmıyoruz. Kabulleniyoruz, zamanı bu sekilde
geçiriyoruz. Adına tükenmişlik sendromu mu diyelim,
hayatın getirdiği zorluklar içerisinde kaybolmak mı di-
yelim, ne derseniz deyin ama bu hallerin esiriyiz he-
pimiz.  Herşeyi olduğu gibi kabulleniyoruz.  

Toplumun büyük bir kesiminin içinde bulunduğu
durum tükenmişlik gibi bir şey. O kadar zorluklarla
yaşıyoruz ki, yıpranıyor, yıpratıyoruz. Önceden olsa,
"Şöyle yapın, böyle yapın, pollyanna cümleleriyle bir-
şeyler yazardım ama hadi oradan diyenleriniz çok
olur, biliyorum. 

Ama sağ oldukça bugünler de geçecek umudu-
nuzu yitirmeyin. Yine de tam olarak dibe vurmamak
için,  kötü, tükenmiş gibi hissediyorsanız bulunduğu-
nuz ortamdan ve birlikte olduğunuz kişilerden bir ba-
hane bulup uzaklaşın. Bir kır kahvesine gidin doğayla
içiçe olun. Çocuğunuz varsa parka gidip onların se-
vinçlerini, gülüşlerini görün, keyiflenin. Önemsiz,
küçük ayrıntılar gibi görünseler de aslında sizi iyi his-
settirmenin ilk adımları bunlar. Siz bunlarla başlayın
zaten gerisini de getireceksiniz. 

Nefes aldıkça, kendi kendimizin ilacı olmak zo-
rundayız.

ZERRİN AĞAR

RengAhenk

BİRÇOK HALİN ESİRİYİZ

Manisa'nIn Turgutlu
ilçesinde 2022-2023 Eği-
tim ve Öğretim Yılının açıl-
ması dolayısıyla ilçe
protokolü ilk defa okula
başlayan öğrencilerin he-
yecanına ortak oldu. Ma-
nisa'nın Turgutlu ilçesinde

2022-2023 Eğitim ve Öğ-
retim yılının açılışı dolayı-
sıyla Şadi Turgutlu
Ortaokulu’nda tören dü-
zenlendi. 

Saygı duruşunda bulu-
nulması ardından İstiklal
Marşı'nın okunmasıyla

başlayan törende öğrenci-
ler tarafından şiirler
okundu.  

Törenin açılışında ko-
nuşan Kaymakam Selami
Kapankaya, "Çocuklarımı-
zın güvenli ve rahat bir şe-
kilde eğitimlerine devam

edebilmesi için ilçe ba-
zında gerekli tedbirleri
aldık. Sosyal ve güvenlik
boyutuyla her konuda ge-
rekli çalışmaları yaptık, bu
yıl da çocuklarımızın eği-
timlerine en iyi şekilde
devam edebilmesi için
gayret sarf edeceğiz.
Okullarımızın, öğretmenle-
rimizin, veli ve öğrencile-
rimizin yanında olacağız.
Eğitim en önemli işleri-
mizden biridir. Yeni eğitim
ve öğretim yılında çocuk-
larımıza üstün başarılar
diliyorum" dedi.  

Konuşmalarının ardın-
dan törene katılan ilçe
protokolü ilk kez okula
başlayan miniklerle sıra-
larını paylaştı. Okula baş-
lama heyecanlarına ortak

olan protokol üyeleri,
minik öğrencilere tavsiye-
lerde bulundu.  

Törene Kaymakam
Selami Kapankaya’nın

yanı sıra; İlçe Jandarma
Komutanı Binbaşı Halim
Karaer, İlçe Emniyet Mü-
dürü Harun Tutak, İlçe
Milli Eğitim Müdürü Meh-

met Ölmez ve Şube Mü-
dürleri, daire amirleri, ma-
halle muhtarları,
öğretmen, öğrenci ve veli-
ler katıldı. iHa

Turgutlu protokolü miniklerle sıralarını paylaştı 

Gördes ilçesini ziya-
ret eden Vali Yaşar Kara-
deniz, muhtarlar ve
vatandaşlarla bir araya ge-
lerek istek ve taleplerini
dinledi. Vali Karadeniz,
daha sonra Gördes Yaşlı
Bakım Merkezini ziyaret
ederek büyüklerimizin ha-
tırlarını sordu. 

Vali Yaşar Karadeniz,
Gördes İlçesini ziyaret etti.
İlk olarak Gördes Kayma-
kamlığını ziyaret eden Vali
Karadeniz, Kaymakam
Muhammet Özyüksel’den
ilçede gerçekleştirilen ça-
lışmalar ve projelere ilişkin
bilgi aldı. Vali Karadeniz
daha sonra Gördes İlçe-
sinde görev yapan muh-
tarlar, sivil toplum kuruluşu
temsilcileri ve vatandaş-
larla bir araya gelerek
talep ve istekleri dinledi.

Vali Yaşar Karadeniz’in
başkanlığını yaptığı top-
lantıya Vali Yardımcısı
Ahmet Yılmaz, Gördes
Kaymakamı Muhammet
Özyüksel, Gördes Bele-
diye Başkanı Muhammet
Akyol ve kurum müdürleri
katıldı.

‘Muhtar ve Vatandaş
Buluşması’nın açılış ko-
nuşmasını yapan Vali Ka-
radeniz, 2016 yılında
İçişleri Bakanlığı’nın yayın-
lamış olduğu genelge
doğrultusunda belli aralık-
larla kaymakamlarla bir-

likte muhtarlar ve halk
toplantıları gerçekleştirdik-
lerini ifade ederek “Bu
toplantı Gördes’te geniş
katılımlı olarak yaptığımız
ilk toplantı. Bugün sizlerle
bu toplantıyı yapmakta ki
amacımız sizlerden talep
ve isteklerinizi almak,
çözüm gerektiren konula-
rında mevzuat doğrultu-
sunda çözüme
kavuşturulmasını hızlandır-
mak.” dedi.

Muhtarlar ve vatandaş-
lardan talep, istek ve il-
çede gerçekleştirilmesi
istenilen çalışmalar ile ta-
rımsal üretime ilişkin ko-
nuların görüşüldüğü
toplantıda Vali Karadeniz,
ilimizin verimli topraklar
üzerinde yer aldığını ilçele-
rimizin her birinde farklı
tarım ürünlerinin yetişerek
ilimiz ve ülke ekonomisine
katkı sağlandığını belirtti.
Çiçekli ve Güneşli Barajı

ile Karayağcı ve Doğanpı-
nar Göletleri sayesinde
Gördes’te tarım arazile-
rinde sulu tarım yapılabil-
diğini bu sayede verimin
arttığını dile getiren Vali
Karadeniz, tarımsal üre-
timde kullanılan su kay-
naklarının dikkatli
kullanılması gerektiğini bu
sebeple tarımda modern
sulama tekniklerinin
önemli olduğunu da vur-
guladı. 

Vali Karadeniz, “Yap-
mış olduğumuz bu toplan-
tıların bize birçok faydası
var. En önemli iki fayda-
sından birincisi; taleplerin
ne olduğunu, nelerin ön-
celik sırasına alındığını
doğrudan sizlerden öğren-
mek. İkinci önemli husus
da burada görülen kamu
hizmetlerinin hangi nokta-
sında aksamalar var. Bun-
ların bilgisini de alıp
bununla ilgili yapılması ge-
reken yeni işlemler neler-
dir, düzeltmelerin neler
olması gerekiyor, bu konu-
larda hepimiz fikir sahibi
olacağız. Biz bu talepleri
tutanağa geçiriyoruz ve
bunun takibini yapıyoruz.
Bir sonraki toplantıda da
bu konular tekrar ele alı-
nacak. Hangileri hangi öl-
çüde gerçekleşmiş, hangi
konularda aksaklık yaşan-
mış bunları mutlaka göz-
den geçireceğiz.” Dedi.

Muhtar ve vatandaşla-

rın taleplerinin alınması
sonrasında ilgili kurum
müdürleri tarafından top-
lantıda dile getirilen konu-
lara ilişkin açıklamalarda
bulunuldu.

Çeşitli sebepler dolayı-
sıyla yapımı tamamlana-
mayan Gördes – Akhisar
yolunun yapım işinin de
görüşüldüğü toplantıda
Vali Karadeniz, “İlçenizin
ve mahallenizin sorunla-
rına sahip çıktığınız için bir

kez daha teşekkür ediyo-
rum. Gördes’in şuan en
büyük konusu; yol. Bu ko-
nuda yüklenici firma süre-
cine takılmış. Umarım
Gördes yolu bir an önce
bitirilip Akhisar’a bağlanır.
Bir sonraki aşamada da
Demirci yolunun bitirilmesi
fırsat olur.” şeklinde ko-
nuştu. 

Toplantı sonunda Vali
Karadeniz, toplantıya katı-
lıp vakit ayıran herkese te-
şekkürlerini ileterek,

katılımcılarla birlikte hatıra
fotoğrafı çektirdi.

VaLi KaradeniZ, 
Gördes YaŞLI 

BaKIM MerKeZini 
ZiYareT eTTi

Vali Yaşar Karadeniz,
Gördes İlçesi ziyaretinde
‘Muhtar ve Vatandaş Bu-
luşması’ sonrasında Gör-
des Yaşlı Bakım Merkezini
ziyaret etti. Burada kalan
yaşlılarla yakından ilgile-
nen Vali Karadeniz, sohbet
edip hatırlarını sordu.

Gördes MiLLeT 
BaHÇesi’nde 

inCeLeMeLerde 
BULUndU

Vali Karadeniz, Cum-
hurbaşkanımız Sayın
Recep Tayyip Erdoğan’ın
açılışını yaptığı yatırımlar-
dan biri olan ve Gördes
Belediyesi öz sermayesi,
Çevre ve Şehircilik Bakan-
lığı desteği ve İller Bankası
kredisiyle hayata geçirilen

Gördes Millet Bahçesi’ni
de gezdi.

Ziyarette Gördes Bele-
diye Başkanı Muhammet
Akyol, seyir kulesi, millet
kıraathanesi, düğün ve çe-
şitli etkinliklerin yapılabile-
ceği kır gazinosu, süs
havuzları, oyun parkları,
spor alanları, piknik alan-
ları gibi üst yapım işlemle-
rinin tamamlandığı Millet
Bahçesine ilişkin Vali Ka-
radeniz’e bilgi verdi.
Haber Merkezi

Vali Karadeniz Gördes’te temaslarda bulundu 

Manisa Büyükşehir
Belediyesi Muhtarlık
İşleri Dairesi
Başkanlığı,
Şehzade-
ler ilçe-
sine bağlı
Yeniköy ve
Karağaçlı
mahallelerini zi-
yaret ederek, mahalle
muhtarlarıyla bir araya

geldi. Manisa Büyükşehir
Belediyesi Muhtarlık İş-

leri Dairesi Baş-
kanlığı,

Şehzadeler
ilçesinde
muhtar ziya-

retleri gerçek-
leştirdi. Ziyaret

kapsamında, ilçeye
bağlı Yeniköy Mahallesi
Muhtarı Levent Bolut ve

Karaağaçlı Mahallesi Muh-
tarı Ali Kavkas ile bir araya
gelindi. Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi tarafından
yapılan hizmetler ve muh-
tarların talepleri üzerine is-
tişarelerde bulunulan
ziyaretlerde, muhtarlara
Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Er-
gün’ün de selamları iletildi.
Haber Merkezi

Muhtarlara ziyaretler sürüyorMuhtarlara ziyaretler sürüyor
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